
Kommunikációs Bizottság ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 8. (15:57-16:27)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

2. Tóth Huba Benedek Médiáért felelős referens

3. Schenek Boglárka Kommunikációs Bizottsági tag

4. Bokányi Barbara Kommunikációs Bizottsági tag

5. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

Nincs jelen:

1. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

Az ELTE PPK HÖK Kommunikációs Bizottság ülése 4 mandátummal határozatképes.
Wawra Máté javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások, beszámolók

2. Egyebek

A Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Aktualitások, beszámolók

Tóth Huba Benedek szeptember 4 és 7 között a Gólyahét dokumentálásával
foglalkozott. Részt vett egy médiás találkozón, amelyen a stabilizátorról tárgyaltak,
szeptember 19-én pedig Németh Fannival és Szupkay Benedekkel megbeszélést tartottak a
PPK20 eseményről. 21-én az aftermovieval foglalkozott, szeptember 28-án pedig az EHÖK
Kommunikációs ülésen vett részt Wawra Máté helyett. Wawra Mátéval október 17-én és
18-án tartották a jelentkezők meghallgatását a #medagroup-ba, és végül 10 új emberrel
gazdagodott a kör. Ezt követte PPK20 esemény, amiről készítettek egy aftermoviet. Október
24-én egy EHÖK-ös megbeszélésen vett részt Wawra Máté helyett. Elmondja még, hogy
eddig 10 kari eseményre kellett a #mediagroup, amikre mind sikerült delegálni embereket.

Schenek Boglárka arról számol be, hogy a webes oldalakat kezeli, többek között az
Instagramot, a Facebookot és a honlapot. Két nagy projektje a szeptember 1-ei szociális
ösztöndíj pályázatok az és az október 20-ai kari pályázatok voltak. A kettő között kisebb
munkákkal foglalkozott, mint például a delegált képzések, az Animátori Kör és a
#mediagroup hirdetése.

Bokányi Barbara megosztja a jelenlévőkkel, hogy az elmúlt hetekben legelőször a
Zenés Estről posztolt, majd a Lélekfilmekről, amit a HÖK-ös bemutatkozások követtek. A
héten a Verses estről, illetve a Mindenki segít napokról fognak kikerülni posztok.

Wawra Máté beszámol arról, hogy szeptemberben vette át hivatalosan a posztot. Az
első szakaszban főként a Gólyahét és egyéb események posztolásával foglalkozott. Októbertől
kezdődően bevezetésre került a munkatábla. Október 5-től lett felkérve Bokányi Barbara
bizottsági tagnak. Október 8-án tartottak egy online ülést, amin betanították Bokányi
Barbarát, október 9-én pedig a #mediagroup felvételekről tárgyaltak. Október 13 és 15 között
részt vett a győri Küldöttgyűlésen. Október 16-án Tóth Huba Benedekkel együtt összerakták a
#mediagroup elbeszélgetések menetrendjét, az éves terveket, illetve a közéleti ösztöndíj
pályázásának kritériumait is megbeszélték. Október 17 és 18 között zajlottak a #mediagroup
meghallgatások, amire 10 ember jelentkezett. Október 27. és november 6. között készültek el
és lettek posztolv az elnökségi képek. Október 31-én részt vett egy online gyűlésen a
Gólyabállal kapcsolatban. Ezen kívül folyamatosan kerültek ki posztok és plakátolás is zajlott
mindkét épületben.

Tóth Huba Benedek beszámol arról, hogy holnap Szupkay Benedekkel vesznek
stabilizátort, emellett elkezdődött az új tagok munkába állása.

Wawra Máté megkéri a jelenlévőket arra, hogy a holnapi nap folyamán menjen majd
ki a választásokról poszt.

Wawra Máté megkéri Bokányi Barbarát arra, hogy majd írja be magát a fogadóórás
táblázatba.
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Wawra Máté elmeséli a Bizottsága tagjainak, hogy Szupkay Benedek kidolgozott egy
36 oldalas átadás-átvételi dokumentumot. Megkéri a jelenlévőket arra, hogy ez alapján
csináljanak ők is külön dokumentumokat.

Wawra Máté elmondja a jelenlévőknek, hogy a Mindenki Segít Napok elérését jobban
kellene promózni például a szakos csoportokban. Ezt a feladatot Schenek Boglárka elvállalta.

Wawra Máté felveti a táblázatukkal kapcsolatban, hogy szerinte előnyösebb lenne, ha
egy hónapos lenne a heti szakaszos helyett.

2. Egyebek

Wawra Máté beszámol arról, hogy szeretne összeülni a Rendezvényszervező és a
Külügyi Bizottsággal a nagyobb összhang megteremtése érdekében. Többek között azt
szeretné megvitatni, hogy a Kommunikációs Bizottság előre tudja azt, hogy az adott posztok
pontosan mikor kerüljenek ki, emellett a kétnyelvűsítést is szeretné átbeszélni.

Wawra Máté azt kérdezi Tóth Huba Benedektől, hogy ebben a félévben lesz-e még idő
egy #mediagroup-os csapatépítő alkalomra. Tóth Huba Benedek szerint mindenképp legyen
még egy csapatépítő esemény a félévben.

Wawra Máté megosztja, hogy a weblap strukturálását a későbbiekben majd találják ki.
Hozzáteszi, hogy ezzel egyelőre Szupkay Benedek foglalkozik. A közeljövőben a cél a
weblap átláthatóbbá tétele lenne. Abban az esetben, ha nem készülne el időben Szupkay
Benedek a weblappal, akkor aktualizálni kellene a tisztségviselőket.

Schenek Boglárka javasolja, hogy legyen tudásátadás a Canváról tekintettel arra, hogy
van amit csak ő tud, emiatt jó lenne ha más is tisztában lenne ezekkel. Wawra Máté és a
Bizottság tagjai egyetértenek a felvetéssel.

Nem érkezett több bejelentés, így Wawra Máté az ülést 16:27 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 8.

Wawra Máté Demetrovics Hanna
elnök elnök

Kommunikációs Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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